

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, NOVEMBER 20, 1991
(28)

[Text]

The Standing Committee on Consumer and Corporate Affairs and Government Operations met at 3:39 o'clock p.m. this day, in Room 209, West Block, the Chairman, Felix Holtmann, presiding.

Members of the Committee present: Don Boudria, Jim Edwards, Darryl Gray (Bonaventure—Îles-de-la-Madeleine), Felix Holtmann, Ron MacDonald (Dartmouth), John R. Rodriguez and Scott Thorkelson.

Acting Member present: Gabriel Fontaine for Alan Redway.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Margaret Smith, Research Officer.

Witness: From the Department of Consumer and Corporate Affairs: Morris Rosenberg, Assistant Deputy Minister, Bureau of Corporate Affairs and Legislative Policy.

The Order of Reference from the House of Commons dated Wednesday, September 18, 1991, being read as follows:

ORDERED,—That Bill C-22, An Act to enact the Wage Claim Payment Act, to amend the Bankruptcy Act and to amend other Acts in consequence thereof, be referred to the Standing Committee on Consumer and Corporate Affairs and Government Operations.

The witness answered questions.

By unanimous consent, it was agreed,—That the Committee's meeting scheduled for 9:00 o'clock a.m. on Thursday, November 21, 1991 be postponed to 10:00 o'clock a.m.

At 4:12 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Marie Carrière

Clerk of the Committee

Santosh Sirpaul

Legislative Committee Clerk

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 20 NOVEMBRE 1991
(28)

[Traduction]

Le Comité permanent des consommateurs et des sociétés et de l'administration gouvernementale se réunit à 15 h 39, dans la salle 209 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Felix Holtmann (*président*).

Membres du Comité présents: Don Boudria, Jim Edwards, Darryl Gray (Bonaventure—Îles-de-la-Madeleine), Felix Holtmann, Ron MacDonald (Dartmouth), John R. Rodriguez et Scott Thorkelson.

Membre suppléant présent: Gabriel Fontaine remplace Alan Redway.

Aussi présente: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Margaret Smith, attachée de recherche.

Témoin: Du ministère des Consommateurs et des Sociétés: Morris Rosenberg, sous-ministre adjoint, Bureau des corporations et de la politique législative.

Lecture est donnée de l'ordre de renvoi de la Chambre des communes en date du mercredi 18 septembre 1991, ainsi libellé:

IL EST ORDONNÉ,—Que le projet de loi C-22, Loi édictant la Loi sur le recouvrement des créances salariales et modifiant la Loi sur la faillite et d'autres lois en conséquence, soit renvoyé au Comité permanent des consommateurs et des sociétés et de l'administration gouvernementale.

Le témoin répond aux questions.

Du consentement unanime, il est convenu,—Que la réunion prévue pour le jeudi 21 novembre, à 9 heures, commence plutôt à 10 heures.

À 16 h 12, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

La greffière du Comité

Marie Carrière

Greffière de comité législatif

Santosh Sirpaul